
Protokół Nr XXXIII 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się 

w dniu 19 września 2008 r.  
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności.  
Skład Komisji Rewizyjnej na posiedzeniu w dniu 19 września 2008 r.  

1. Grzegorz Kuna  
2. Anna Ślęzak 
3. Wojciech Cichosz  
4. Zbigniew Kos   
5. Andrzej Pożarlik 

 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Omówienie informacji z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za I półrocze 
2008 r.  

2. Sprawy różne.  
Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 1.  
 
Wprowadzenia dokonał Burmistrz Andrzej Jankowski, który powiedział, że wykonanie 
budżetu miasta-gminy Stryków za I półrocze jest na dobrym poziomie, tylko taki element jak 
dochody ze sprzedaży majątku jest na niskim poziomie, spowodowane jest tym, że trudno 
przewidzieć sprzedaż majątku, gdzie zależne to jest od nabywającego, rozmowy w tym 
temacie cały czas trwają, ale jaki będzie efekt końcowy, czy w postaci sprzedaży działek, nie 
wiadomo. Przygotowane są przetargi na działkę przy ul. Targowej i Wczasowej, w m. Lipa, 
kilka lokali komunalnych, działka gminna wchodząca w skład działek przeznaczonych do 
sprzedaży Firmie Erbedim mówił Burmistrz i ma nadzieję, że wynik ten w pewien sposób uda 
się poprawić. Następnie Burmistrz mówił o inwestycjach, większość z nich będzie wykonana 
w II połowie roku, przetarg na przebudowę ulic na Osiedlu Wolność, gdzie wartość 
kosztorysowa zadania wynosi 4.600 tys. zł, I etap – 759 tys. zł, żaden wykonawca nie postąpił 
do przetargu, nie można było wcześniej rozpisać przetargu, bo nie było całej dokumentacji, 
wypadło na miesiąc wrzesień, firmy nie są zainteresowane, aby przystępować do przetargu, 
natomiast na zadanie związane z budową boiska Orlik jedna firma złożyła ofertę i na 
najbliższej sesji radni zdecydują, czy przenieść na to zadanie środki z zadania Osiedla 
Wolność.  Burmistrz poinformował, że wyczerpujących odpowiedzi w sprawie Informacji 
udzieli Pani Skarbnik.  
Następnie Przewodniczący Komisji powiedział, że do tej Informacji nie należy przywiązywać 
dużej wagi, ponieważ na dzień dzisiejszy te dane są już inne, niepokojącym zjawiskiem jest 
wykonanie dochodów ze sprzedaży mienia komunalnego, ponieważ, aby myśleć o wydatkach 
trzeba najpierw zapewnić dochody.   
Przewodniczący Komisji poprosił o zadawanie pytań, na które udzieli odpowiedzi Pani 
Skarbnik Barbara Walak.  
 
Radny Andrzej Pożarlik zapytał czy niskie wykonanie dochodów ze sprzedaży mienia 
gminnego miały wpływ na wykonanie inwestycji.  
Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie, ponieważ większość płatności będzie w II połowie roku, 
nie korzystano także z zaciągania kredytów.  
Radny Wojciech Cichosz zadał następujące pytania: 

• Jak duży jest procentowy udział w dochodach ogólnych dochodów ze sprzedaży 
mienia? 
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• Czy obowiązuje taka zasada przy sprzedaży mienia gminnego, że do jakiejś określonej 
wartości przez rzeczoznawcę sprzedaż następuje poprzez wydanie zarządzenia 
Burmistrza, a powyżej ogłaszany przetarg?  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że jeśli nabywcą chce być dotychczasowy użytkownik nie 
ogłasza się przetargu, wartość wyceniona jest przez rzeczoznawcę, w pozostałych 
przypadkach rzeczoznawca wycenia majątek i ogłaszany jest przetarg, w każdym przypadku 
obowiązuje procedura przetargowa bez względu na wartość majątku oraz musi być 
uregulowany stan prawny majątku. W odpowiedzi na pierwsze pytanie Pani Skarbnik mówiła, 
że dochody własne stanowią 30.872.072 zł, w ramach tej kwoty dochody majątkowe stanowią 
2 miliony, czyli udział procentowy będzie stanowił ok. 6%, przenosząc na stronę wydatków 
już powinno być ograniczenie wydatków.  
Radny Cichosz dalej zapytał, na jakim poziomie jest podatek od nieruchomości, od 
przedsiębiorstw.  
Pani Skarbnik odpowiedziała, że będzie nadwyżka z prognozowanych dochodów rzędu 500 
tys. zł, będą dodatkowe wpływy przyjmując założenie, że pozostałe firmy będą terminowo 
uiszczać ratalnych wpłat podatku.  
Przewodniczący Komisji zapytał o największych dłużników, czy sytuacja się zmieniał od 
kwietnia Br.  
Pani Walak odpowiedziała, że część dłużników, która zalegała z wpłatą I lub II raty 
uregulowała należności, są dłużnicy, gdzie została wszczęta procedura – tytuły wykonawcze i 
wpis do ksiąg wieczystych.  
 
Na tym dyskusję zakończono, Komisja przyjęła następujący wniosek: Komisja Rewizyjna 
przyjęła Informację z wykonania budżetu Miasta-Gminy Stryków za I półrocze 2008 r., 
po dokładnym zapoznaniu się z Informacją zaniepokojenie budzi stan dochodów w 
punkcie sprzedaż mienia komunalnego.  
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się.  
 
Ad. 2. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się 25 
września 2008 r. o godz. 14.00 i tematem będzie rozpatrzenie skargi na działanie Burmistrza 
złożonej przez Pana Bogdana Sitnickiego.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak.  
 

 
         Przewodniczący  
           Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 
 
           Grzegorz Kuna 

 

 

 



 

 
 

 


